
 1 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018 - 2023  
 

 

PROTOKÓŁ NR 43/23 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 24 stycznia 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu  
 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy: obecności członków Komisji i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o przebiegu prac związanych z akcją zima na drogach Powiatu Zgierskiego. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LVII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 43 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  
 

Ad. 2 

Informacja o przebiegu prac związanych z akcją zima na drogach Powiatu Zgierskiego 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu Anna 

Czaplińska przedstawiła informację.  

 

Zdaniem radnej Joanny Mariankowskiej w informacji brakuje danych o wyjazdach na drogi 

powiatowe na terenach samorządów: Gminy Miasto Głowno, Gminy Miasto Ozorków                       

i Gminy Miasto Zgierz, z którymi zawarte zostały porozumienia.  

 

Zastępca Naczelnika zapewniła, że wystąpią do tych samorządów i na następnym 

posiedzeniu Komisji zostaną uzupełnione te informacje.  

 

Radna Iwona Dąbek odnosząc się do informacji o 12 wyjazdach na terenie miasta i gminy 

Aleksandrów Łódzki zapytała, jak to się przekłada na kilometry obsługiwanych dróg. 

 

Zastępca Naczelnika oznajmiła, iż zgodnie z umową wszystkie drogi asfaltowe powinny 

zostać odśnieżone na polecenie koordynatora.  

 

Radna Iwona Dąbek dopytywała, jak to jest sprawdzane.  

 

Zastępca Naczelnika przekazała, że w godzinach pracy inspektorzy systematycznie 

wyjeżdżają i sprawdzają standard odśnieżania. Natomiast w przypadku telefonów                            

od mieszkańców, że któraś droga jest nieodśnieżona i nie widziano pługopiaskarki, 

inspektorzy jadą w teren i wzywają ewentualnie wykonawcę. Nie mają zarzutów,                         

czy większych uchybień, jeżeli chodzi o wykonawcę zimowego utrzymania dróg 

powiatowych na terenie miasta i gminy Aleksandrów Łódzki.  
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Radna Iwona Dąbek chciała wiedzieć, czy wykonawca w ofercie przetargowej wykazuje 

tabor, którym musi dysponować.   

 

Zastępca Naczelnika potwierdziła, że oferent wykazuje potencjał techniczny poprzez 

wykazanie taboru i podpisuje oświadczenie, że ten tabor jest na wyłączność realizacji 

zleconego przez nas zadania. Nie mają możliwości sprawdzenia, czy wykonawca zgłosił ten 

tabor w innym przetargu. Jeżeli byłoby takie zgłoszenie, to będą to weryfikować.   

 

Radny Mirosław Burzyński zapytał, czy 21 stycznia br. (sobota) była prowadzona akcja 

odśnieżania na drogach powiatowych.  

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota potwierdził, że akcja odśnieżania była prowadzona, było 

zlecenie wyjazdu we wszystkich gminach. Jednocześnie zaznaczył, iż może się zdarzać,                    

że na terenie gminy Zgierz, gminy Stryków wykonawca może ominąć co niektóre drogi. 

Tłumaczy się, że jest nowy kierowca i nie zna trasy i wykonuje to dopiero w dodatkowym 

zgłoszeniu. W związku z tym poprosił o zgłaszanie takich przypadków pod telefony podane 

na stronie internetowej powiatu i wówczas dyżurni będą interweniować.  Także na terenie 

ww. gmin to wykonanie nie jest takie solidne jak na terenie miasta i gminy Aleksandrów 

Łódzki czy gminy Parzęczew.  

 

Radny Mirosław Burzyński zauważył, że nie były to opady, które się pojawiły nagle,                    

one były prognozowane, że będą intensywne. Dlatego jest zdziwiony, że droga 

newralgiczna Aleksandrów-Ozorków 21 stycznia cały dzień nie była odśnieżona, żaden 

pług tamtędy nie przejechał.  A telefony, o których nadmienił Starosta, nie były  odbierane.  

 

Starosta wyraził zdziwienie, że telefony nie były odbierane. Sam wielokrotnie dzwonił i nie 

zdarzyło się, żeby telefon nie został odebrany. Oczywiście postara się wyjaśnić, dlaczego 

taka sytuacja miała miejsce. Nie wyobraża sobie, żeby nie można było się dodzwonić. Po to 

są wyznaczone dyżury, żeby telefony były odbierane.  

 

Radna Joanna Mariankowska była zainteresowana, czy tabor jest wyposażony w GPS, żeby 

można było śledzić wyjazdy.  

 

Zastępca Naczelnika oznajmiła, że tabor wykonawcy obsługującego Gminę Miasto Zgierz 

jest wyposażony w GPS, natomiast nasi wykonawcy nie posiadają takiego wyposażenia. 

Jeżeli tylko ustawa Prawo zamówień publicznych na to powoli, rozważają możliwość 

takiego zapisu w umowie, żeby móc w danym momencie sprawdzić, czy i gdzie jest 

przejazd.  

 

Przewodniczący Komisji odnosząc się do wzrostu cen zauważył, że wykonawcy podpisując 

umowy muszą mieć zgromadzony piach i sól.  

 

Zastępca Naczelnika przyznała, że muszą mieć zgromadzony piach i sól, ale w związku                        

z ogólnym wzrostem cen, rośnie też cena usługi. Dlatego cena jednostkowa przejazdów jest 

wyższa niż w zeszłym roku.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 3 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/461/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2023. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 7 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/468/22 Rady Powiatu 

Zgierskiego w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 

2023. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/454/22 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 listopada 2022 r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

komisji stałych Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2023. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 42/22 z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 5 

Radna Joanna Mariankowska prosiła o interwencję w sprawach: 

1) załatania dużej wyrwy na drodze powiatowej ul. Południowa w Ozorkowie;  

2) poprawy bezpieczeństwa wyjazdu z parkingu na ul. Mielczarskiego w Ozorkowie 

naprzeciwko Biblioteki Miejskiej. Tam jest ograniczona widoczność wyjazdu i należałoby 

rozważyć usunięcie (zakopertowanie) jednego miejsca na rogu parkingu, żeby nie było 

możliwości stawiania auta, albo zamontowanie lustra.  

 

Radny Adam Świniuch zgłosił potrzebę ustawienia lustra przy drodze powiatowej na rynku                    

w Parzęczewie (przy Stokrotce).  

 

Przewodniczący Komisji zgłosił, że w Śliwnikach w ogóle nie był odśnieżany chodnik przy 

drodze powiatowej należącej do obsługi przez Gminę Miasto Ozorków.  

 

Komisja ustaliła, że pozostawia w gestii Przewodniczącego zwołanie posiedzenia Komisji                     

w lutym w związku ze zmianą w planie pracy Komisji polegającej na przeniesieniu tematyki 

lutowej na marzec.  

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 43 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

                Przewodniczący Komisji 

Główny specjalista         Rozwoju Gospodarczego  

Wanda Komorowska        i Infrastruktury Przestrzennej 

 

 Włodzimierz Pietruszewski 


